
Delo v žarišču samoupravnega odločanja
Akcljako povezovanje komunlstov v našl občlnl

uapešno uresnfčujemo, ao med druglm ugotovlll na
15. sejl občlnskega komlteja ZKS, kl Je prvega fe-
bruarja razpravljal o novlh obllkah delovanja zveze
komunlstov.

V večjih delovnih organiza-
cijah, kjer imajo več tozdov,
se je pokazalo, da so osnovne
organizacije ZK slabo poveza-
ne med ^eboj in da zaradi tega
ne morejo biti učinkovite pri
zavzemanju stališč in podaja-
nju predlogov o najbolj pere-
čih zadevah v sozdu ali ozdu.
Zaradi tega je občinska orga-
nizacija ZK dala pobudo, naj
bi na podlagi sklepov 6. seje
CK ZKS oblikovali komunisti
v delovnih organizacijah stal-
ne akcijske konference. S tem
naj bi prenesli težišče delova-
nja, kot pravijo, v žarišča sa-
moupravnega odločanja. Ak-
cijske konference naj bi raz-
pravljale o ključnih proble-
mih gospodarjenja, dohod-
kovnega povezovanja, notra-
njih odnosov in drugih zade-
vah v delovnih organizacijah.
S tako poenotenimi stališči bi
potem lažje nastopali pred de-
lavci in samoupravnimi orga-
ni, kot pa to lahko stori vsaka
posamezna osnovna organiza-
cija posebej.

Doslej so v naši občini usta-
novili že 31 tako imenovanih
akcijskih konferenc in zdaj se
pripravljajo, da jih bodo usta-

novili še 12. S tem naj bi začr-
tali nekakšen okvir za novo
obliko delovanja zveze komu-
nistov. Zdaj manjka samo še
vsebina, pravijo v občinski or-
ganizaciji. Trdno so prepriča-
ni, da z vsebino delovanja
takšne akcijske konference
ne bo težko, saj je vprašanj, ki
naj bi se jih lotila, na pretek.
Ponekod, kjer imajo zelo žgo-
čo problematiko, že doslej ni-
so čakali na formalno ustano-
vitev akcijske konference,
ampak so se komunisti že sa-
mi od sebe zbrali in se dogo-
varjali o razreševanju vsega ti-
stega, kar je bilo sporno. Tako
so na primer v Tovarni me-
snih izdelkov razpravljali o
položaju hladilnice in o grosi-
stični dejavnosti in podali
ustrezne predloge, kako naj bi
uredili delitev na dohodkov-
nem načelu. V nekaterih dru-
gih sredinah pa se še vedno
ne morejo sprijazniti s to novo
obliko delovanja zveze komu-
nistov in se sprašujejo, zakaj
se ne bi vmili na stare, preži-
vele oblike delovanja zveze
komunistov, ko so imeli na
ravni sozdov komiteje ZK.
Akcijske konference naj bi se

sestajale takrat, ko se je treba
dogovoriti o konkretni zadevi
in rezultat takšnega dogovora
naj bi bile tudi konkretne za-
dolžitve za sleherno osnovnc
organizacijo in slehernega ko-
munista.

Podobna oblika povezova-
nja pa so tako imenovane pro
blemske konference. Bistve-
ne razlike med akcijsko iri
problemsko konferenco ni.
Problemska konferenca je le
nekoliko širša oblika delova-
nja, medtem ko naj bi na ak-
cijski konferenci sodelovali
člani ZK v omejenem številu
- kot delegati osnovnih orga-
nizacij ZK.

Tretja oblika povezovanja
komunistov, ki so ji na zadnji
seji komiteja občinske organi-
zacije posvetili posebno po-
zornost, pa so sveti ZK v kra-
jevnih skupnostih. Svete sc
ustanovili že pred dobrim pol-
drugim letom v vseh dvanaj-
stih krajevnih skupnostih na-
še občine. Ti sveti združujejo
osnovne organizacije na ob-
močju posamezne krajevne
skupnosti, njihova vloga pa je
v tem, da so podobno kot ak-
cijske konference prostor za
dogovarjanje q konkretnih
akcijah osnovnih organizacij
in članov ZK. Med drugim so
na seji komiteja govorili o iz-
kušnjah sveta ZK v krajevni
skupnosti Poljane, ki se je že
lotil vrste perečih zadev, med
katerimi naj omenimo preo-
brazbo krajevnih skupnosti,
gospodarjenja s prostorom,
potrošniške svete, vzgojo ir
izobraževanje, interese dejav-
nosti mladih, SLO in drugo.

Kot smo že omenili, smo za-
čeli akcijsko povezovanje ko-
munistov uresničevati uspeš-
no. Naša nadaljnja naloga pa
bo, da damo temu gibanju tu-
di ustrezno vsebino. V na-
sprotnem primeru bodo te
oblike ostale neizkoriščene in
ne bodo dale tistih rezultatov,
'kakršne od njih pričakujemo.
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